

MINISIRIW KA NAMOGOSOB

BURUKINA FASO

Kelenya - Nataga – Tilenniya

GUVRENEMAN KA KUMALASELA

MINISIRIW KA NOGONYE KUMALASESEBE

(PP-G/TRANS N°035-2024)

Irimutaliba Zan Emanuweli WEDIRAWOGO

Wagadugu, saan 2024, Samipalabankalo tile 30

I. LATIGELIW TALI

I.1. MINISIRIW KA NAMOGOSIBA TOGO RA,

Nɔgɔnyekulu ye **sariyaba kelen** ta Jenkulu min nasinna senekelajenkuluw ka sebayaw lasinsinni ma (ARIKOPU) ka ketaw, a labencogo n'a ka baarakecogo kan.

O sariyaba tugura saan 2024, funtenibakalo tile 20 ka sariya n°005-2024/ALT tanin kɔ, min nasinna Burukina Faso Guverɛnɛman ka baara feeretaw n'a santaw lasagolisariya ma.

Kokura jɔnjɔn nataw donn'a ra:

- dɔ farali minisirisow daa kan, minw niin donna benbaliyaw janabɔlikulu kɔnɔ ;
- dɔ farali kitipini ni benbaliyaw janabɔli wagati dansigininw kan benbaliyaw janabɔlikulu la;
- ka taga ni benbaliyaw ye kititigɛla fɛ, o ti se ka kɛ tuguni ;
- minw ye kitikansegili ye benbaliyaw kan, o ti se ka bolola feerekɛlɔnɔn ka desɛyɔrɔw kan.

O sariyaba nin tali bina kɛ sababu ye, Guverɛnɛman ka baara feeretaw n'a santaw lasagoli bina teliya ani ka kɛ ka ja.

I.2. MINISIRISO MIN KA BAARAW NASINNA GUVɛRENɛMAN KA BAARAKUNDA, NI JAMA LATANGALI MA TOGO RA,

Nɔgɔnyekulu ye **sariyaba kelen** ta ka nasin Minisiriso labenni ma, min ka baaraw nasinna Guverɛnɛman ka Baarakunda, ni Jama latangali ma.

Ka tugu Guverɛnɛman labencogokura kɔ, saan 2024, cɔcɔkalo tile 1^{lo} ka sariyaba n°2024-0908/PRES/PM ye min latigɛ ka nasin Guverɛnɛman labencogo ma, Guverɛnɛman mɔgɔw ka ketaw fana lakurayara ka tugu saan 2024, sumanmɔkalo tile 02 ka sariyaba n°2024-1022/PRES/PM ka fɔta kɔ, o min bi guverɛnɛman mɔgɔw ka ketaw yira. Walisa sariyaba fila nunu ka tɔnɔbɔ

Sebɛna 4, 22 kan

ka ja, a kera waajibi ye, baaraw ka donɗogonnaw labencogokura ka soro ka bila minisiriso nin bolo koro.

O sariyaba nin tali sababu fe, Minisiriso min ka baaraw jasinna Guvereneman ka Baarakunda, ni Jama latangali ma, bina baaraw ka donɗogonnaw labencogokura soro jango, a k'a ka baaraw ke ka ja ka ben saan 2024, samijalanankalo tile 04 ka sariyaba n°2024-1170/PRES/PM ka fota ma, o min bi minisirisow labencogo yira.

I.3. MINISIRISO MIN KA BAARAW NASINNA SOROW NI NAFOLOKOW MA TONGO RA,

Jogonyekulu sonna **kolasesebe saba (03)** ra.

Kolasesebe folo ye **sariya bololanin** ye, min jasinna Soronibaaramisenw lasagolisariya ma Burukina Faso.

Soronibaaramisenw kunda ye jataga janamanw soro saan temeninw na, jonjonna ka taga nafolow kafoli ni baarakenafolow dili faan fe adamadenw ni jenkuluw ma, minw ti se ka wari soro bankiw ni nafolo lasagolibaarada werew ra.

Soronibaaramisenw ye feere ye, min loyoro ka bon kosobe desebagatow ka baarakenafolo soroli la, olu minw niin bonin lo Farafinna tilebenjamanaw ka nafoloko jenkulu ka bankiwari sorofeerew ra. Kamasoro, o baarakunda nin ka deme loyoro ka bon jamanadenw nindonni na nafolo sorosiraw ra bari, korosiliw kera k'a ye ko, baraka bi donna ka taga jama ka baarakenafolo soroli n'o tonoboli la.

Nga, deseyoro caaman yera soronibaaramisenw yiriwali temesira konso, minw bi jataga soroninw nagasi, minw bi se fana ka ke gweleyabaw ye baarakunda nin ma, jonjonna ka taga adamadenw ka jogondeme bolomafarawari

lasagolibaaradabaw walima bilankoro ni juruta jenkulubaw faan fe, olu minw cayakake sera 70% ma, baarakunda nin kono.

O sariya bololanin nin ka kokurabaw ye jonjonna :

- soronibaaradamisen lasagolibaaradabaw ka baarakecogo lasinsinni ;
- baaraw korosili jamogow ka loyoro n'o ka jamogyaw yirali ka gwe ;
- baaratigiw ka bolomafarawari hakedogyeninba basigili ;
- dofarali soronibaaradamisen lasagolibaaradabaw ka baara yamaruyaninw daa kan.

Sariya bololanin nin tali sababu fe, an ka jamana bina sariya soro, min benna adamadenya, soro ni nafolo koow ni dunupajamanaw ka sariya daganinw ma.

Nogonyekulu sonna walisa sariya bololanin nin ka bila ka taga makono depitebulon na jango, o k'a segesege.

Kolasesebe filanan ye sariyaba bololanin ye, min jasinna Guvereneman ka baara feeretaw n'a santaw ka kewalepumanw sariyasun ma.

O sariyaba bi kewalepumanw ka sariya waleyataw yira, minw bi boli Guvereneman ni kenyereye baarakelaw kan, ka taga Guvereneman ka baara feeretaw n'a santaw dili, o waleyali, o korosili, o lasagoli temesiraw faan fe. A bi benbaliya lasagolisariyaw fana pereperelatige, olu minw ye Guvereneman ka baara feeretaw n'a santaw ka kewalepuman danbebaw ye.

Sariyaba nin ka koo lakurayaninw ye :

- benbaliyaw koro lakurayali ;
- lolibaaradaw ra, forobaloliw jamogoya ka nonabilaya dili bina jati mina baara feeretaw n'a santaw waleyayoro ra ;
- forobasanni kuntagajanw jatiminani ;
- baaraketaw kafoli haramuyali dabilala.

O sariyaba nin tali bina ke sababu ye, Guvereneman ka baara feeretaw n'a santaw lasagoli bina ke ka ja ani ka teliya ka ben saan 2024, funtenibakalo tile 20 ka sariya n°005-2024/ALT ma, o min tun tara ka jasin Guvereneman ka baara feeretaw n'a santaw lasagolisariyaba ma Burukina Faso.

Kolasesebe sabanan ye sariya bololanin ye, min b'a yira k'o sonna juruta benkansebe ra, Burukina Faso ni Dunujajamanaw ni jogon ce ka yiriwali jenkulu y'o bolono bila min kan saan 2023, samijalabankalo tile 21 walisa ka baarakenafolo soro k'a di Farafinna musow ka senyerekoru ni jama ka sorow buguyahake yiriwali baarabololanin kura ma.

Baarabololanin musaka ni juru warida ye **miliyon 68** ye **Erowari** ra, o min bi ben **miliyaari 44,605** ma **Sefawari** ra. Wari nin bee bina bo Dunujajamanaw ka kelenyabanki le fe.

SWEDD+ baarabololanin ka magwenta ye, ka musodenw ni musow ka baaradegi n'o ka soropinibaaraw sorohake buguya ani k'a ke, o bi keneyasow tonobo ka ja.

Jogonyekulu sonna walisa sariya bololanin nin ka bila ka taga makono depitebulon na jango, o k'a segesege.

I.4. KITITIGE NI ADAMADENJOW MINISIRISO TOGO RA, MIN BI BAARAKENOGONYAW BASIGI NI BAARADABAW YE, JAMANA MASIRIW N'A DASIRIKAN KOROSIBAGA

Jogonyekulu ye **sariyaba kelen** ta ka jasin Kititige ni adamadenjow minisiriso labenni ma, min bi baarakenogonyaw basigi ni baaradabaw ye, jamana masiriw n'a dasirikan korosibaga.

Ka tugu Guvereneman labencogokura ko, saan 2024, cocokalo tile 1^{lo} ye min latige a ka sariyaba n°2024-0908/PRES/PM konu ka jasin Guvereneman labencogo ma, Guvereneman mogow ka ketaw fana lakurayara ni sariyaba

n°2024-1022/PRES/PM ye saan 2024, sumanmøkalo tile 02 ra, o min bi Guvereneman mөгow ka ketaw yira. Walisa sariyaba fila nunu ka tönöbö ka ja, a kera waajibi ye, baaraw ka donjögönnaw labencogo ka sörö ka bila minisiriso nin bolo köro.

O sariyaba nin tali sababu fe, baaraw ka donjögönnaw labencogokura bina sörö ka bila Kititige ni adamadenjow minisiriso bolo köro, min bi baarakejögonyaw basigi ni baaradabaw ye, jamana masiriw n'a dasirikan körosibaga ma, jango, a k'a ka baaraw ke ka ja ka ben saan 2024, samipalanankalo tile 04 ka sariyaba n°2024-1170/PRES/PM ma, o min bi minisirisow labencogo yira.

I.5. MINISIRISO MIN KA BAARAW NASINNA ADAMADEN LADONBAARA NI JAMANADENW KA JÖGÖNDEMÉ MA TÖGÖ RA,

Jögonyekulu ye **sariyaba kelen** ta ka jasin Minisiriso labenni ma, min ka baaraw jasinna Adamaden ladonbaara ni jamanadenw ka jögöndemé ma.

Ka tugu Guvereneman labencogokura kö, saan 2024, cöccökalo tile 1^o ka sariyaba n°2024-0908/PRES/PM ye min latige ka jasin Guvereneman labencogo ma, Guvereneman mөгow ka ketaw fana lakurayara ka tugu saan 2024, sumanmøkalo tile 02 ka sariyaba n°2024-1022/PRES/PM ka föta kö, o min bi guvereneman mөгow ka ketaw yira. O sariyaba fila nunu ye « Minisiri min ka baaraw jasinna jamanadenw ka jögöndemé, Adamaden ladonbaara, Jamana ka been, Cënimusoya ni Denbaya ma» tögö yelema k'a ke « **Minisiriso min ka baaraw jasinna Adamaden ladonbaara ni jamanadenw ka jögöndemé ma** » ye. Walisa sariyaba fila nunu ka tönöbö ka ja, a kera waajibi ye, baaraw ka donjögönnaw labencogokura ka sörö ka bila minisiriso nin bolo köro.

O sariyaba nin tali sababu fe, Minisiriso min ka baaraw jasinna Adamaden ladonbaara ni jamanadenw ka jögöndemé ma, bina baaraw ka donjögönnaw

labencogokura sɔrɔ jango, a k'a ka baaraw ke ka ja ka ben saan 2024, samijalanankalo tile 04 ka sariyaba n°2024-1170/PRES/PM ka fɔta ma, o min bi minisirisow labencogo yira.

I.6. MINISIRISO MIN KA BAARAW NASINNA KENƐYAKO MA TɔGɔ RA,

Jɔgɔnyekulu ye **sariyaba fila (02)** ta.

Sariyaba fɔlɔ b'a yira k'o sɔnna Kokologo ka tubabufuraw ka fɛɛɛkura nindonniw lasagoli kenyerɛye baarada sigisariyaw ra, min tɔgɔ surun ye « FASO FARIMA » ye.

O sariyaba nin tali bina ke sababu ye, « FASO-FARIMA » bi sariyamasalabolow sɔrɔ jango, k'a ka baaraw ke ka ja ka ben saan 1999, sumanladonkalo tile 16 ka sariya n°025/99/AN ma, o min tara ka jasin Sɔrɔjɔnibaarada sigisariyabaw ma, minw ka baarakenafolo fanba bi Guverɛnɛman walima kominiw bolo.

Sariyaba filanan jasinna Minisiriso labenni ma, min ka baaraw jasinna Kenɛyako ma.

Ka tugu Guverɛnɛman labencogokura kɔ, saan 2024, cɔcɔcɔkalo tile 1^{lɔ} ka sariyaba n°2024-0908/PRES/PM ye min latige ka jasin Guverɛnɛman labencogo ma, Guverɛnɛman mɔgɔw ka ketaw fana lakurayara ka tugu saan 2024, sumanmɔkalo tile 02 ka sariyaba n°2024-1022/PRES/PM ka fɔta kɔ, o min bi guverɛnɛman mɔgɔw ka ketaw yira. Sariyaba fila nunu ye « Kenɛya ni Forobasaniyali Minisiriso » tɔgɔ yeɛma k'a ke « **Minisiriso min ka baaraw jasinna Kenɛyako ma** » ye. Walisa sariyaba fila nunu ka tɔnɔbɔ ka ja, a kera waajibi ye, baaraw ka donjɔgɔnnaw labencogokura ka sɔrɔ ka bila minisiriso nin bolo kɔrɔ.

O sariyaba nin tali sababu fe, Minisiriso min ka baaraw jasinna Keneyako ma, bina baaraw ka donjogonaw labencogokura soro jango, a k'a ka baaraw ke ka na ka ben saan 2024, samipalanankalo tile 04 ka sariyaba n°2024-1170/PRES/PM ka fota ma, o min bi minisirisow labencogo yira.

II. DALAKUNNAFONIW

II.1. Minisiriba, Minisiri min ka baaraw jasinna kunnafonijensen, lonko ni korolenko, sekoyirabaara ni padenlogolo ma, Guvereneman ka kumalasela ye kunnafo ni di jogonyekulu ma ka jasin dunupa mume ka padenlogolo loon sije 45^{nan} seli laben ma.

Burukina Faso y'o loon seli nin laben Wagadugu saan 2024, sumamokalo tile 27^{nan} loon na, barokun nin kan : « **padenlogolo ni heere** », i n'a fo dunupajamanw ka kelenyatn jamana too.

O loon seli nin seen fe, baara caaman kera, kerengerenna jamana ka korolenfenw maraso kene pentiriw lakurayali, hakilifalenbaro kenin « **padenlogolo luyoro heere basigiko ra** » kan, ni paminenin ka lajenin ke golotigiw ka korolenfenw maraso konn ani Lawongo ka lensennifenw lajeli.

II.2. Minisiri min ka baaraw jasinna lizinibaara, jago ni bololabaara ma ale ye **dalakunnafoliw** ke jogonyekulu ye o minw cema :

- **dalakunnafoli do** jasinna burukinabew ka feenw jeya jala songo sije 13^{nan} seli ni jamana konn feenw ka jeya ka loon sije 34^{nan} seliw ma minw jasigira Wagadugu saan 2024, sumaladonkalo ka damine a tile 14 na ka se a tile 15 ma.

O loon fila nunu labenni ka magwentaw ye ka feenw jeya jala kanu don don fasodenw na ani ka bololafen dilan ka je kanu dusu don a baarakelaw bee ra, k'o to an ka jamana konn walima jamana konn kan an ka maraba konn.

Burukinabew ka feenw jeya jala ye feere ye janago ka ka baara ke ja lasinsin ani k'a basigi Guvereneman baaradaw ni kenyereye baaradaw ra Burukina Faso. A kekun ye ka baaradabaw sara, minw ye baara kecogo ka ji, jonjonna minw ye janto minan dilanni hakeda caya koo la an'a dilankonuman na.

Jamana kɔnɔ fɛɛnw ka jɛya ka loon seli nunu labɛnkun bi cogoya di a baarakɛlaw ma o ka lɔnniyaw tilan an'ɔ k'ɔ ka fɛndilanninw jɛya yira jɔgɔn na. Jamana ka nafolo kundon baarakɛla bɛɛ niin b'ɔ loon nunu labennin na.

- **dalakunnafoli wɛrɛ** jasinna Burukina Faso ka ninyɔrɔtali ma lajenniba la, min labɛnna Farafinna ni ɛndu jamana cɛ, n'a sigira Niwu Deli saan 2024, cɔɔcɔkalo ra k'a damine a tile 20 na ka se a tile 22 ma.

An ka jamana ka ninyɔrɔtali o lajennin na, o ka magwentaw ye ka Brukina Faso ka nafolokundon baaraw sabati ani ka jɛnɔɔnya jini jamana fila nunu ni jɔgɔn cɛ.

Farafin minw sigira o jɔgɔnye ra, o ɛndu jamana mɔgɔw waleɔnuman lɔn Farafinna demeni na jango a ka sɔrɔ ŋanaw cɛma dunuɔna na ka jasin lizinibaaraw ma. O y'e weelelikan di ɛndu jamana mɔgɔw ma jango jɛnɔɔnya sɛbɛ ka sigi Farafinna ni ɛndujamana cɛ ka taga bololabaara fɛɛrɛkuraw faan fɛ.

Burukina Faso ka mɔgɔ minw sigira o jɔgɔnye ra, olu ka fɔtaw jasinna nafolofɛn minw bi se ka sɔrɔ an ka jamana kɔnɔ, ani nafolokundonbaaraw i n'a fɔ sɛnɛ kɛ cogo kura baaraw, kurandilan lozinibabaw lɔri, tile ka kurandilan baara ka fɛɛrɛw, sanumafɛnw bayɛlemaninw, ani sanumanfɛnw ni damanfɛnw basigili, furadilan baaraw, ani enterɛnetibaaraw.

III. BAARA NAMOGYAW DILI

III.1. YERƐKUNBAARAW NAMƆGƆYA DILI

A. MINISIRIW KA NAMƆGƆSOBA TƆGƆ RA,

- An balimance Silasi **KEYITA**, Ofisiye, a kera Jamana Lafasali Sekeretriba ye.

B. MINISIRISO MIN KA BAARAW NASINNA DUGUKOLO MARADAW NI SIRAKANTAGAMA MA TƆGƆ RA,

- An balimance Abudulayi **ZƐBA**, **Matirikili 72 126 F**, Maralibaarada lasagolikela, kilasi 1^{lɔ}, eselon 8^{nan}, a kera Minisiri ka nonabila ye ;
- An balimance Hamidu **SAMANDULUGU**, **Matirikili 247 242 Z**, sebe marataw lasagolikela ye, kilasi 1^{lɔ}, eselon 6^{nan}, a kera Sebekorow ni sebe marataw namogɔ ye.

C. MINISIRISO MIN KA BAARAW NASINNA SƆRƆW NI NAFOLOKOW MA TƆGƆ RA,

- An balimance Zan Kulodi **BASOLE**, **Matirikili 111 477 S**, Polisi komiserijonjon, kategori 1, eselon 2^{nan}, a kera Latangali Minisiriso ka Warimarala ni baarakeminan jatilikelaba ye ;
- An balimance Suwayibu **TARAWORE**, **Matirikili 261 284 E**, Nafolo lasagolibaaraw segesegelikela, kilasi 1^{lɔ}, eselon 5^{nan}, a kera Burukina ka kibaruyaw lasagoli baarada ka Warimarala ni baarakeminan jatilikelaba ye.

D. MINISIRISO MIN KA BAARAW NASINNA JAMANA LATANGALI MA TƆGƆ RA,

- An balimanmuso Nana Fatumata **YATASAYE**, **BENON** ka furumusɔ, **Matirikili 88 836 K**, Maralibaarada lasagolikela, kilasi 1^{lɔ}, eselon 10^{nan}, a kera Baarakenafolo baarabololanin «Jamanakono latangali » namogɔ ye.

E. MINISIRISO TOGŌ RA, MIN KA BAARAW NASINNA ADAMADEN LADONBAARA NI JAMANADENW KA JOGONDEME MA

- An balimance Daniyeli **NAMONO, Matirikili 205 435 M**, Ladagamuli (kalan) jonjon ensipekiteri, kilasi 1^{lo}, eselon 3^{nan}, a kera Nawuri maraba ka adamaden ladonbaara ni jamanadenw ka jogondeme jamogo ye ;
- An balimanmuso Larisa Karini **KANYALA, Matirikili 279 851 W**, Musodenw ka ladagamuli konseye, kilasi 1^{lo}, eselon 5^{nan}, a kera Sisili maraba ka adamaden ladonbaara ni jamanadenw ka jogondeme jamogo ye.

F. MINISIRISO MIN KA BAARAW NASINNA KENYAKO MA TOGŌ RA,

- An balimance Gireguwari **KABORE, Matirikili 53 728 R**, Dogotorosobaw ni keneyabaaraw lasagola, kilasi 1^{lo}, eselon 7^{nan}, a kera Baarakelaw ka keneya segesegeli baarada jamogo ye.

G. MINISIRISO MIN KA BAARAW NASINNA LIZINIBAARA, JAGO NI BOLOLABAARA MA TOGŌ RA,

- An balimance Alen **SANKARA, Matirikili 91 237 C**, Nafolobaaraw lasagolikela, kilasi 1^{lo}, eselon 11^{nan}, a kera Faso ka minninfen dilanyorokura kenyereyebaara « ESENI – BARAFASO » jamogoba ye.

H. MINISIRISO TOGŌ RA, MIN KA BAARAW NASINNA LAKOLISOMISENW, BALIKUKALAN NI SIYAKANW SABATILI MA

- An balimance Sema **BILENE, Matirikili 27 086 L**, Lakolisomisew (kalanbaju) ni lakoli kokankalan segesegelikelaba, kilasi 1^{lo}, eselon 16^{nan}, a kera Feerelombaga ni ladilikela ye ;
- An balimance Lusijen **HIYENI, Matirikili 53 508 B**, Matereneli kalan ensipekiteri, kilasi 1^{lo}, eselon 14^{nan}, a kera Feerelombaga ni ladilikela ye;

- An balimance Piyeri **ZANGIRE, Matirikili 39 107 T**, Lakolisomiseww (kalanbaju) ni lakoli kokankalan segesegelikelaba, kilasi 1^{lo}, eselon 9^{nan}, a kera Kalan korosili, baarakalanbaju ni baarakalan banbali jamogo ye ;
- An balimance Babu **ZIYO, Matirikili 50 513 V**, Lakolisomiseww (kalanbaju) ni lakoli kokankalan segesegelikela, kilasi 1^{lo}, eselon 11^{nan}, a kera Kanfila ni kancaaman kalan jamogo ye;
- An balimance Ilirisi Davidi **DA, Matirikili 53 503 F**, Matereneli kalan ensipekiteriba, kilasi 1^{lo}, eselon 11^{nan}, a kera Matereneli kalan jamogo ye ;
- An balimance Kudabure **BANSE, Matirikili 42 617 U**, Lakolisomiseww (kalanbaju) ni lakoli kokankalan segesegelikela, kilasi 1^{lo}, eselon 7^{nan}, a kera Ladagamuli Farikolonanagwe, lonko ni korolenko ani lafiya jamogo ye ;
- An balimance Fideli **WEDIRAWOGO, Matirikili 77 324 Y**, Lakolisomiseww (kalanbaju) ni lakoli kokankalan segesegelikela, kilasi 1^{lo}, eselon 10^{nan}, a kera Lakoli kokankalan ka lonnipinibaaraw jamogo ye ;
- An balimanmuso Getiwende Zuliyeni **SENPORE, DIPAMA** ka furumuso, **Matirikili 50 501 P**, Lakolisomiseww (kalanbaju) ni lakoli kokankalan segesegelikela, kilasi 1^{lo}, eselon 8^{nan}, a kera Baarakalan seereyasebew ni jogondanbaaraw sementiyali jamogo ye ;
- An balimance Sarili Alifredi **YONI, Matirikili 29 931 E**, Lakoli ni sanfekalan baaraw lasagolikelaba, kilasi 1^{lo}, eselon 15^{nan}, a kera Denwilininkuraw ka lakoli kokankalan jamogo ye;
- An balimanmuso Marigeriti **WEDIRAWOGO, Matirikili 44 140 X**, Cemancekalan ni sanfekalan ka maralibaaraw lasagoli konseye, kilasi 1^{lo}, eselon 9^{nan}, a kera Kalan teliyanin sirafalenfere/sirafalenyiraw jamogo ye;
- An balimance Norawogo **TENKODOGO, Matirikili 89 971 F**, Cemancekalan ni sanfekalan ka maralibaaraw lasagoli konseye, kilasi 1^{lo},

eselon 8^{nan}, a kera Ladagamuli baaradaw ka baarakeminan jonjonw dili pamogoso ye;

- An balimance Holo **DUBULONI, Matirikili 55 289 L**, Lakolisomisew (kalanbaju) ni lakoli kokankalan segesegelikela, kilasi 1^{lo}, eselon 8^{nan}, a kera Lakoli kokankalan seereyasebew ni jogondanbaaraw sementiyali pamogo ye;
- An balimance Tasere **KONPAWORE, Matirikili 48 396 A**, Lakolisomisew (kalanbaju) ni lakoli kokankalan segesegelikelaba, kilasi 1^{lo}, eselon 10^{nan}, a kera Matereneliw ni lakolisomisew ka kalantaw, baarabololaninw ni gafebajuw (kalan kunsinnanw) pamogo ye.

I. MINISIRISO MIN KA BAARAW NASINNA CEMANCEKALAN, BAARAKALAN NI FEEREKALAN MA, TOGO RA

- An balimance Suleyimani **KULIBALI, Matirikili 52 276 R**, Cemancekalan ensipekiteri, kategori PB, kilasi 2^{nan}, eselon 12^{nan}, a kera Baarabolow n'o ka baarakecogow lasagoli segesegelikelaba ye ;
- An balimanmuso Arasimata **WEDIRAWOGO, Matirikili 44 006 F**, Cemancekalan ensipekiteriba, kategori PB, jala 3^{nan}, eselon 7^{nan}, a kera Cemancekalan kunbabaw pamogoba ye;
- An balimance Irisari Giyomu **TONI, Matirikili 34 617 C**, Cemancekalan ensipekiteriba, kategori PB, kilasi 3^{nan}, eselon 8^{nan}, a kera Jamana ka kalankegafew ni lakoliden ka kalankeminanw lasagoli baarada pamogo ye;
- An balimance Yeribukumu Biyenveni Bonavantiri **MEDA, Matirikili 34 622 U**, Cemancekalan ensipekiteriba, kategori PB, eselon 8^{nan}, a kera Kalan seereyasebew, sementiyali ni jogondanbaaraw pamogoba ye ;
- An balimance Bureyima **NABALUMU, Matirikili 117 336 K**, Funangeyaw ni ladagamuli banbali konseye, kilasi 1^{lo}, eselon 11^{nan}, a kera Cemancekalan, feerekalan ni baarakalan ka deme jonjonw pamogoba ye;

- An balimanmuso Solanzi **TARAWORE, KONPAWORE** ka furumus, **Matirikili 54 530 K**, Cemancekalan ensipekiteri, kategori PB, eselon 12^{nan}, a kera Cemancekalan, feerekalan ni baarakalan jamogoba ye;
- An balimance Keraburo **PALE, Matirikili 208 002 V**, Lanpow lasagoli ensipekiteri, kilasi 1^{lo}, eselon 8^{nan}, a kera Burukina Suudu Bawude jamogoba ye ;
- An balimance Ali **WATARA, Matirikili 288 366 G**, Enforimatikibaaraw lonbagaana, kilasi 1^{lo}, eselon 3^{nan}, a kera Kunnafonidifeerew jamogo ye ;
- An balimance Karimu **DAWO, Matirikili 246 753 T**, Baarapini ni baarakalan konseye, kilasi 1^{lo}, eselon 6^{nan}, a kera Minisirisow ka jatiliw ni kiimeli jamogo ye ;
- An balimance Barinabe **BADOLO, Matirikili 208 100 J**, Nafolo baarakesira bololali lonbagaana, kilasi 1^{lo}, eselon 9^{nan}, a kera porozew ni baarabololaninw ani baarakepogonya ka donpogonna jamogo ye ;
- An balimance Pasikali **WANDAWOGO, Matirikili 104 822 K**, Nafolobaaraw lasagolikela, kilasi 1^{lo}, eselon 8^{nan}, a kera nafolow ni sinijasigi yiriwalisiraw segesegeli, baaraw bololali, o korosili n'o kiimeli jamogo ye ;
- An balimanmuso Viviyani **TIYENDIREBEWOGO, Matirikili 104 101 W**, Kunnafo ni kumapogonya lonniw n'o feerew demela, kilasi 1^{lo}, eselon 7^{nan}, a kera Kumapogonya ni kunnafonidilaw ka donpogonnaw jamogo ye.

**J. MINISIRISO MIN KA BAARAW NASINNA
FARIKOLONANAGWEW, FUNANGEYA, NI BAARAJINI MA
TOGO RA,**

- An balimance Karimu SANON, **Matirikili ANPE 285**, Baarajini kɔnseye, kategori 1C, eselon 14^{nan}, a kera Jamana ka baarajini lasagoli baaradabolo ka Sekeretɛriba ye.

III.2. FOROBABAARAW KA NAMOGŌYA DILI

Ŋogonyekulu ye baara lasagolikelaw sigi baara lasagolikulu nataw kunna:

- Jamana ka feerejɔnjɔnw kalansoba ra, Lafasali ni sodasikɔrɔw ka Minisiriso tɔgɔ ra ;
- kunnafonidisebe SIDIWAYA ra, Minisiriso tɔgɔ ra, min ka baaraw nasinna kunnafolijensen, lɔnko ni kɔrɔlenko, sekoyirabaara ni padenlogɔlo ma;
- Burukina jamana ka sariya labenni baarada ra, min ka baaraw nasinna balofenw gwiliya, o sumada n’o paya lɔnni ma, Minisiriso min ka baaraw nasinna lizinibaara, jago ni bololabaara ma tɔgɔ ra.

A. LAFASALI NI SODASIKŌRŌW KA MINISIRISO

Ŋogonyekulu ye **sariyaba kelen** ta, min b’an balimance Faranki Abeli Ziniyori Wendilasida **ZUNGIRANA**, Feere, latangali ni lafasali baarakesira lɔnbagaɲana, ke baarakelaw ka lasigiden ye Jamana ka feerejɔnjɔnw kalansoba lasagolikulu kɔnɔ, a bin’a ka saan saba (03) fɔlɔ baara ke an balimance Siye Arimeli POODA nɔɔ na.

B. MINISIRISO MIN KA BAARAW NASINNA KUNNAFOLIJENSEN, LŌNKO NI KŌRŌLENKO, SEKOYIRABAARA NI NADENLOGŌLO MA

Ŋogonyekulu ye **sariyaba kelen** b’an balimance Kileman Parigiridiwende **KŌNBELĒMUSIGIRI, Matirikili 257 144 U**, Nafolobaaraw lasagolikela, ke Guvereneman ka lasigiden ye kunnafonidisebe SIDIWAYA lasagolikulu kɔnɔ, a bin’a ka saan saba (03) fɔlɔ baara ke Minisiriso tɔgɔ ra, min ka baaraw nasinna sɔrɔw ni nafolokow ma.

**C. MINISIRISO MIN KA BAARAW NASINNA LIZINIBAARA, JAGO
NI BOLOLABAARA MA**

Jnɔgɔnyekulu ye **sariyaba kelen** ta, min b'an balimanmuso Wenden-manegide Felisite **NANA, Matirikili 215 993 B**, Forobakeneya dɔgɔtɔrɔ, ka baara kuntagajanya lakuraya Burukina jamana ka sariya labenni baarada min ka baaraw nasinna balofenw gwiliya, o sumada n'o jaya lonni ma lasagolikulu kɔnɔ, ale ye Guvereneman ka lasigiden ye, min bin'a ka saan saba (03) laban baara ke Minisiriso min ka baaraw nasinna Keneyako ma tɔgɔ ra, k'a damina a ka saan saba fɔlɔ laban na.

Guvereneman ka kumalasele,

Irimutaliba Zan Emanuweli WEDIRAWOGO

Faso ka jalatigi